
Pozdrowienia dla Europejskiej Konferencji Fa 

Wszyscy uczniowie Dafa zgromadzeni na Europejskiej Konferencji Fa, witam was! 

Na początku życzę wam aby konferencja odniosła pełny sukces! 

 Nasze konferencje Fa to kultywacja i praktykowanie. Gdy kultywujesz to w kultywacji 

chodzi o kultywowanie siebie samego. Pochodzące spoza środowiska uczniów Dafa presje są 

testem, są okazją by iść pilnie do przodu; pochodzące ze środowiska uczniów Dafa konflikty i 

presje, tak samo są testem, są okazją by iść pilnie do przodu. Oprócz Mistrza, każdy z was jest 

kultywującym. Czy radzicie sobie dobrze czy  źle, to wszystko jest odzwierciedleniem 

waszego stanu kultywacyjnego, nie ma od tego wyjątku. Z niedociągnięciami, ludzkim 

sercem czy przywiązaniami nie da się dobrze iść pozostałą drogą. Kultywujący zawsze 

kultywuje siebie samego, nawet malutka zmiana w ludzkim sercu to właśnie wznoszenie się, 

które obserwują zastępy bogów. Kultywowanie nie jest dla Dafa, ratowanie ludzi także nie 

jest dla Dafa. Kultywacja i praktykowanie to gwarancja kroczenia danej istoty w stronę 

Doskonałości, ratowanie ludzi to odzwierciedlenie miłosierdzia kultywujących, to obowiązek 

wobec czujących istot w czasach katastrofy. Porzućcie swoje liczne, silne przywiązania, 

kroczcie dobrze własną drogą, ten ciągły proces to właśnie wasze Tao. 

Ponownie życzę waszej konferencji pełnego sukcesu! 

Mistrz oczekuje na dobre wieści od was, dziękuję wam wszystkim! 
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